
Technische   vraag SB Monitor Actiemanagement  

Partij Nr. Vraag / Input Antwoord / Reactie
SGP 1 Is de RR het ermee eens dat de als afgerond gerapporteerde 

acties ook inderdaad afgerond zijn?
Op blz. 2 staat het volgende :
NB: De RR heeft bij de eerste begrotingswijziging 2022 aangegeven 
dat zij zich ten aanzien van de opvolging van de aanbevelingen te 
beraden op de aanpak. Wij gaan daarover met de RR in gesprek 
waarbij wij vooral waarde hechten aan een goed evaluatief gesprek 
na afloop van een onderzoek.
Begin juli zal bij de RRK de vernieuwing van het onderzoek 
Opvolging aanbevelingen gestart gaan worden.
V.w.b. de voortgang en afronding van de aanbevelingen in het 
andere document (Actiemanagement) kan ik niet inhoudelijk 
reageren. Het reviewen van dit document wordt juist onderdeel van
bovenstaande proces. Ik hoop en verwacht wel bij de volgende 
rapportage een reactie te kunnen geven. Overigens hebben we 
momenteel bij de Rekenkamer een heel krappe bezetting, waardoor
ik niet voor komende FAC een snelle tussenoplossing heb.
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